
BESTYRELSESMØDE DEN 26. SEPT.  2011-09-28 

 

På grund af uheldige omstændigheder kunne mødet ikke gennemføres som planlagt. 

 

Efter diverse mail og telefonsamtaler er der i bestyrelsen enighed om at 

iværksætte projekt revneforsejling via Skanska Asfalt i Køge, 

 

Beløbet 45.000 tages fra Foreningens konto. 

 

Ove tager kontakt til firmaet og projektet sættes i gang så vi har fået 

foretaget udbedringen inden ny frostperiode, 

 

 

28. september 2011-09-28 

Sven 

 

 


